

အဘွား ၂၄
ဆု DeKalb ကော်ရိုက်ကိုလီကဝီဒီဆံ့ဟံင်ဖိယိဖိအဆိပ်.

ယအဲဒ်ဒီးစံးဘျူးဘင်ကဒီးပကွိုသရ်ဒီးပုမတဖိကရဖိတဖ်လအဲသ့ဒ်အတက်ကျဲးစးမတသပုဒ်ဒီးအတက်ဟ့ဒ်လီ
သးမတဖဲ ပကျိတ်တံတံမခံနွံတနွံလပဝဲဒီးဒီးကွိုတံသ့ဒ်ထိုင်တဖ်အပူန့ဒ်လီ.

ဖဲမ့အိပ်ဒီးပုလအဘင်ယိင်ဘင်ယးဒီးတံဟဲက့ထိုင်ကဒါက့ကွိုန့ဒ်, ယအဲဒ်ဒီးအုင်သးလပကွိုသရ်တဖ်ဒီးပုမတဖိ
တဖ်လအဲဟဲက့ထိုင်ကဒါက့ကွိုဒီးတံသ့ဒ်ပိသးဝးန့ဒ်လီ. ဖဲယလဲဟးဖဲကွိုတနွံအံအကတီ, ပဲယုဒ်ဒီးပပုတတပုမ
သကိးတံတဖ်လအထိုင် “တံအိပ်မုလတသိအတီပူ,” ယသ့ဒ်မံသးမံဒီးတံဟံသ့ဒ်ဟံသးအကွဲဂီလအဂ့အါတကွဲ
န့ဒ်လီ.

တံဂုတံကွိုသန့တဖ်တံတိုင်ထိုင်အိအါအါဂီဝဲတံဆါသတြိုင်မအသးဒီတကတီ, ဒ်လဲဂု DeKalb ကော်ရိုဒီးဆံင်
ကွိုလီကဝီ (DCSD) ဘင်လိုင်ဖိဒီးပတံဖဲတံမလအဘင်တံဟံးစုန့ဒ်ကျဲအိလအ, ဖဲအုဒ်ဒီးတံန့ဒ်ကျဲလအတံဖိင်ကံတံဆါ
ဒီးတံဒီသအဲထိုင် (CDC) န့ဒ်လီ. CDC ဟ့ဒ်ကွိုကွိုတဖ်တြးအိထိုင်ကဒါက့လအဆိအချ န့ဒ်လီ. CDC တဲဖျိထိုင်
စုကိးလအတံကးတံယံကွိုန့ဒ် “မဘင်ဒီးပုကွိုဖိအတံမလိတံလဲထိုင်လဲထိ, ခိန့ဒ်ဒီးသးဂုဝဲတံအိပ်အုဒ်အိပ်ချ, ဒီး
တံန့ဒ်လီမန့ဒ်တံမတဖ်လအတဂ့တကဟ” သ့န့ဒ်လီ. လကဟယံပပုတတတံပုဖျးဒီးတံအိပ်အုဒ်အိပ်ချ
အဂီ, ပဒုးသ့ဒ်နီထိုင်ပုကိးဂဲဒီးလကအိပ်ဒီးတံသးဆးဆုဒ်ဒီးမပိထဲတံမအကျဲသန့လအတံမဖဲထိုင်အိတဖ်လအ
ကမဖျလီတံဆါအတံဘင်ကံတံလီဘင်ယိင်တဖ် လပတံသ့ဒ်ထိုင်တဖ်အပူန့ဒ်လီ.

မကဒီးတဘျီ, တံအံမုဝဲတံဆါတံလအကီအဲလပုမအုရ်ကျဲတံအိပ်တဖ်လအထံကီဒီတဘျီတဖ်မလဲန့ဒ်
လီ. ယန့ဒ်လပဒုးအိပ်ထိုင်ခိင်ယလအပုဖျးလပပုမတဖိအဂီ, ဒီးပအိင်လကျဲလအဘင်လကမန့ဒ်ပတံမအကျဲသန့
ဖ်အိင်လအလီအကျဲအပူလပပုကွိုဖိတဖ်ကဟဲက့ထိုင်ကဒါက့ကွိုအဂီန့ဒ်လီ.

ကော်ရိုက်ကိုလီကဝီကီဝဲဒ်

ယကဟ့ဒ်လီကော်ရိုက်ကိုလီကဝီကီဝဲဒ်အလီအိပ်ဆိးထံး ဖဲလဖုင်တြျအါရဲ ၂၃ သိ, ၂၀၂၁ န့ဒ်လီ. တံတိင်ကျဲကမုဝဲ
“တံနီန့ဒ်လီသိလ့ဒ်တံမလကပိမုး” ဖဲတံပတုင်သိလ့ဒ်လီ ဖဲ 4550 Greer ကဝီ ဖဲ Stone Mountain အပူလီ.
တံပတုင်သိလ့ဒ်လီအိထိုင် ဖဲ ဟါခိ ၄း၁၅ ဒီး တံတိင်ကျဲကစးထိုင် ဖဲဟါခိ ၅း၃၀ န့ဒ်ရ်န့ဒ်လီ. ယသ့ဒ်ပိသးဝးဒိပ်မး
လအယကဟ့ဒ်ခိဟ့ဒ်နီလီဘင်တံလအ ပကစိင်ကဖိထိုင် DCSD တံလဲခိဖျိအုတံဖဲနီအတီပတီအသိန့ဒ်လီ.

တံအိပ်မုလတသိအတီပူတံဟးဆုဒ်ကွဲတံ/ဝုးဘျိုင်ဒိင်

ယအဲဒ်ဒီးစံးဘျူးဘင်ပပုတတပုမသကိးတံတဖ် လအန့ဒ်လီပပုယုင်လအ ပ “တံအိပ်မုလတသိအတီပူ” တံဟးဆုဒ်
ကွဲတံဖဲအပူကွဲဒ်မုဒ်န့ဒ်လီ. တံဟးဆုဒ်ကွဲတံပပုတတပုမသကိးတံတဖ် လကဟးလပကွိုအဘျိုင်တဖ်
ဒ်ပကတံကတီသးလပပုမလိတံဖိတဖ်ကဟဲက့ကဒါက့ဒီးမလိတံလအမဲ-သကိး-မဲတံသိင်လီအသိးန့ဒ်လီ. ပဟ်
လုဟ်ပုမအဲသ့ဒ်အတံသံကွဲတဖ်, တံဟ့ဒ်ကွဲတဖ်ဒီးတံဘင်ယိင်တဖ်န့ဒ်လီ. ပစံးဘျူးဘင်ပကွိုခိင်န့ဒ်တဖ်လအ
ပပုပုမသကိးတံတဖ်လကဟးကွဲအဲသ့ဒ်အကွဲန့ဒ်လီ. ဝံသးစုဖဲလီဖဲအံလအကွဲတံအရဲဒိင်တဖ်လအတံဟး
ဆုဒ်ကွဲတံန့ဒ်တက့.

ယအဲဒ်ဒီးစံးဘျူးဘင်စုကိးပမိဟ်တဖ်ဒီးကွိုသရ်တဖ်လအကွဲကယံတံဒီးန့ဒ်လီပပုယုင်လအ ပဝုးဘျိုင်ဒိင်လအတံ
မအဲလအအုထိုင်န့ဒ်အဖိခိင်ဖဲအပူကွဲဒ်အပူန့ဒ်လီ. ပဟ်လုဟ်ပုမတံဟ့ဒ်ကွဲတဖ်, ဒီးတံသးစဲတဖ် ဒ်ပဟ့ဒ်လီတံ
တံဂုတံကွိုလီတံလီဆဲးဘင်ယးဒီး ကော်ရိုက်ကိုလီကဝီအတံအိထိုင်ကဒါက့ကွိုတံတိင်ကျဲန့ဒ်လီ. နမုတပုကွဲဒီး
ဝုးဘျိုင်ဒိင်န့ဒ်, ဝံသးစုလဲဖဲအံလအနကကွဲအဂီ -

<https://www.facebook.com/100666431593471/videos/175882993982130>

တံဆိပ်ကမုန့်ဝဲဒုဂပုတဝါလအကါအကျ လကမလိတံတံဟဲက့ထိဂ်ကဒါက့ကိလအပူဖျဲးလပကိအပုတဝါအဂီနံန ဝါ.

ကမံးတံတံအိဂ်ဖိဂ်

စံးဘျဲးဘဂ်ပုကိးကဲးလအကိဂ်ထံကိအး ပလါဖွဂ်တြုအါရံ ၈ သီ တံက့ဘဂ်က့ဘဂ်ကမံးတံတံအိဂ်ဖိဂ်လိ. တံ ဟုဂ်လိတံဂ်တံက့အါမးဝဲတံအိဂ်ဖိဂ်အကတီ, ဒီးယအဲဒီးမလိတံလကမုန့်သုဂ်ညါပံသုဂ်ပံသးဒီးတံမအသးတဖ န့န့လိ. တံလလံတဖဂ်န့မ့ဝဲ တံက့စိတံအရဲဒိဂ်ဖျဲးမလိတံအိဂ်ဖိဂ်သ့န့န့လိ.

ADA တံယုထိဂ်တဖဂ်

- တံကိတံခဲတဖဂ်ပျဲဝဲဒုဂ် တံမတံလကတံဒုဂ်စလအယံတံယုထက့တဖဂ် လ ADA လကတံတဆဲတံဘဂ်ဒံး အိလအမုန့်တံဆဲတံလကံလံလဲလဲဖွဂ်တြုအါရံ ၂ သီအဂီနံန့လိ.
- ဖဲကီဂ်ရုဂ်ကီလိကဝါမတံဆိတဲလဲလကတံကဟဲက့ဆူဝဲဒး/တီဒး/တံမလိဂ်တဖဂ်အါ, တံတံဘဂ်ပုမတံဖိတ ဖဂ်လကဆူတံဘိးဘဂ်သုဂ်ညါဆူအဝဲသုဂ်အတံမမုဒါခိဂ်လိလိဒီးအဝဲသုဂ်အ ADA တံယုထိဂ်လကတံတဆဲ တံဘဂ်ဒံးအိန့န့လိ.
- တံမဘဂ်လိဂ်ဖဲမဲတဖဂ်န့ဒီးသန့ထိဂ်အသးလက တံကီကဒါက့ပုမတံဖိအတံမအကျိအကျဲလကလိ အိဂ်သပုကတံတဖဂ်န့န့လိ. တံဘဂ်ထဲခိဆဲလိဂ်ဒီးမဲ-သကိး-မဲကဲကဲန့န့ မ့မ့ဝဲဒုဂ်ပုမတံဖိအတံ ဖဲးတံမန့န့, တံမတံလကတံဒုဂ်စလအယံန့ဘဂ်သုဂ်ဘဂ်တအုဂ်ကီအိတံမဘဂ်လိဂ်ဖဲမဲတံအသိးဘဂ် န့န့လိ.
- ဘဂ်သုဂ်သုဂ်တံကအုဂ်ကီတစိတလိတံမဘဂ်လိဂ်ဖဲမဲတဖဂ်, န်အမုန့်တံမတံလိတံကျဲအဂဲတခါလက တံသုဂ်ထိဂ်အပူဖဲအကြးဝဲဘဂ်ဝဲအါန့န့လိ. ကိခိဂ်နတဖဂ်ကမသကိးတံဒီးပုမတံဖိတဖဂ်လကဟုဂ်လိ တံဆိတဲလဲမဘဂ်လိဂ်တံသုလအိဂ်ဒီးအဂီအခး ဖဲတံယုထိဂ်ညါဆဲတံတံကြးဝဲဘဂ်ဝဲအါန့န့လိ.

တံကးတံကိတံသုဂ်ထိဂ်တဖဂ်

- **Smoke Rise ES** - ကးတံအသး ဖဲမုယံနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၅ သီ, ၂၀၂၁, လကတံမကဆီဒီးတံမသံ တံယုးတံယံတဖဂ်အဂီနံန့လိ. **DeKalb** တံအိဂ်အုဂ်အိဂ်ခူကမံးတံ အုဂ်ကိတံကးတံကိတံယံ (၅) သီလိ.
- **Panola Way ES** - တံမတံမလိကးတံအသး ဖဲမုယံနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၅ သီ, ၂၀၂၁ န့န့လိ. တံမ ကဆဲကဆီဒီးတံမသံတံယုးတံယံလကဒးအပူဝဲလဲ. **Panola Way** အိးထိဂ်ဒံးအသးန့န့လိ.
- **John Lewis ES** တံရုလိတံအိဂ်တံအိလိကဝါ ကးတံအသး ဖဲမုယံနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၄ သီ, ၂၀၂၁ လကတံမကဆဲကဆီတံဂုဂုအဂီနံန့လိ. တံသုးကံထုးထိဂ်တံအိဂ်တံအိလိကဝါအလိအကျဲတစိ တလိန့န့လိ. တံထုးထိဂ်တံအိဂ်တံအိတံဖဲးတံမဲလဲလဲ ကစးထိဂ်ကဒါက့အသး ဖဲမုခံနံ, လါဖွဂ်တြုအါ ရံ ၉ သီ, ၂၀၂၁ န့န့လိ.
- ကမုန့်တံပူဖျဲး - တံဖဲးတံမတဖဂ်ကးတံအသးဖဲမုယံနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၅ သီ, ၂၀၂၁, လကတံမကဆဲ ကဆီဒီးမသံတံယုးတံယံတဖဂ်အဂီနံန့လိ. ကမုန့်တံပူဖျဲး - တံဖဲးတံမကဆိထိဂ်ကဒါက့အသး ဖဲ မုတ နံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၈ သီ, ၂၀၂၁ လိ. တံဆဲးစုသဝံးပနီဂ်ယုဂ်နံးကဆိထိဂ်ကဒါက့ ဖဲ မုသနံ, လါဖွဂ် ဘျဲအါရံ ၁၀ သီ, ၂၀၂၁ န့န့န့လိ.
- **Sam Moss** တံမစဲထဲထိဂ်ကးတံအသး ဖဲ မုတနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၈ သီ, ၂၀၂၁, လကတံမကဆဲကဆီ တံဒီးတံမသံတံယုးတံယံအဂီနံန့လိ.
- **Redan HS** - ဒးအါဖျဲးကးတံအသးဖဲမုယံနံ, လါဖွဂ်တြုအါရံ ၅ သီ, ၂၀၂၁ န့န့လိ. တံမကဆဲကဆီ တံဒီးတံမသံတံယုးတံယံလကဒးအပူဝဲလဲန့န့လိ. **Redan HS** အိးထိဂ်ဒံးအသးန့န့လိ.
- ပုမတံဖိကရုဖဲမုမက့အသးဒီးအစါလကအိဂ်ဒီးတံဆါ, ဖဲ COVID-19 တံမက့အလိ (COVID-19 point of contact (POC) မပျဲးတံဟံဖျဲထိဂ်လံလံတံမိဒီးဆူထိဂ်တံအံဆူ ဟိဂ်ကဝါပုမဆူရဲဂ်ကျဲတံ, ဝဲကျဲခိဂ်, မုတမု ဝဲကျဲခိဂ်ခံဂတဂဲလိ. မုသ့ COVID-19 POC ကြးဟုဂ်က့တံသကိးတံဒီးပုမတံဖိ, လကမလိတံတံဂ်တံက့လကတံဟံဖျဲထိဂ်အိလိလိတံလိမဲဝဲဒုဂ်န့န့လိ.

- ဟိုက်ကဝီပုလဲဆရာရဲ့ကျွဲတော်၊ ဝဲကျွဲခိဉ်၊ မုတမုာ် ဝဲကျွဲခိဉ်ခံကတက ဆုထီဉ်တော်ဟ်ဖျါထီဉ်လံာ်တီလံာ်မိဆု သရဉ်မုဉ်ကွာ်ပုဆါလတော်ဟ်ပနီဉ်လီၤအိၤဒီး COVID-19 တာ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ကရူာ်န့ဉ်လီၤ.
- COVID-19 တာ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ကရူာ်ကွာ်ကဒါကတော်ဟ်ဖျါ၊ ဆဲးကျာ DeKalb တာ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ကမံးတံာ်၊ ဒီးဟ့ဉ်ကူဉ်တဲသကိးတံာ်ဒီးဟီဉ်ကဝီပုလဲဆရာရဲ့ကျွဲတော်၊ ဝဲကျွဲခိဉ်၊ မုတမုာ် ဝဲကျွဲခိဉ်ခံကတကလကဆာ တဲာ်တံာ်အပတီာ်လဲာ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.
- COVID-19 တာ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ကရူာ် ဟ့ဉ်လီၤတော်န့ဉ်ကျဲလီၤတော်လီၤဆဲးလဲာ် DeKalb တာ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ ကမံးတံာ် ဘဉ်ထွဲဒီးတော်ဟ်အိဉ်လီၤဖးသးဒီးပုၤက မုတမုာ် တော်ဟ်အိဉ်လီၤဖျါသးဒီးပုၤကတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တာ်ကဘိးဘဉ်သ့ဉ် ညါတာ်အိဉ်ဘူးအိဉ်တံာ်လိာ်သးတဖဉ်ဒီးဟ့ဉ်ကူဉ်လကအိဉ်လဟ်ဉ်၊ မဟီဉ်ထွဲတော်ဟ်အိဉ်လီၤဖျါသးဒီးပုၤက တာ်န့ဉ်ကျဲ၊ ဒီးဟ့ဉ်ကူဉ်တဲသကိးတံာ်ဒီးအဝဲသ့ဉ်အပုၤဟ့ဉ်လီၤတော်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချူ တာ်ကွာ်ထွဲတံာ်မၤစၤလတံာ်သမံ ထံအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. ပုၤမတော်ဖိတဖဉ်ကကွၢ်မကဒါကတော် ဝဲတံာ်တုၤထီဉ်ဒီးတော်ဟ်ပနီဉ် နီဉ်ထီဉ်လတံာ်ပတုာ်တော်ဟ် အိဉ်လီၤဖျါသးဝဲဟ်ဉ်ဒ်တံာ်ကွၢ်မကဒါကတော်န့ဉ်ကျဲတခါစုာ်အသိးန့ဉ်လီၤ.
- တာ်မုာ်မကွၢ်သးဒီး COVID-19 ဒီးအစၤဖျါလအိဉ်ဒီးတံာ်ဆါန့ဉ်၊ တာ်လီာ်ကဝီလဲာ်ဘဉ်သကိးတံာ်ဆါတဖဉ် က ကးတံာ်အသးတုၤလဲာ် ၂၄ န့ဉ်ရံဉ်လတံာ်မကဆုကဆုဒီးမသံတံာ်ယုးတံာ်ယာ်လီာ်ကဝီအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. တာ်မုာ် မအါထီဉ်တံာ်ဆါကတံာ်လဲာ်တံာ်ကးတံာ်တံာ်သ့ဉ်ထီဉ် မုာ်လဲာ် COVID-19 အယိန့ဉ်၊ တာ်ကမအါထီဉ်တံာ်မကဆု ကဆုတံာ်ဒီးတံာ်မသံတံာ်ယုးတံာ်ယာ်အနီဉ်ထီဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ.

တာ်သ့ဉ်ထီဉ်တံာ်အိဉ်ကတဲာ်ကတီၤသး

- တံာ်ဖံးတံာ်မကရူာ်အံၤကဆဲးလဲာ်ဟးကွာ်တံာ်ဖဲတံာ်သ့ဉ်ထီဉ်၊ မတော်လကဆိဉ်ထွဲမၤစၤတံာ်သ့ဉ်ထီဉ်ခိဉ်န့ဉ်တဖဉ် လာ ကဟ်ဖျါထီဉ်လီာ်ကဝီတဖဉ်လအလိဉ်တံာ်ဆိကမိဉ်န့ဉ်တံာ်န့ဉ်လီၤ.
- ပဟ့ဉ်လီၤ PPE, တံာ်မသံတံာ်ယုးတံာ်ယာ်, ဒီးတံာ်မကဆုကဆုတံာ်ဖိတံာ်လဲာ်တဖဉ်လဲာ် ကွီဒီးစဲထာဉ်ခဲလကအဂီၢ် လီၤ. ပဟ့ဉ်လီၤတံာ်ဟ့ဉ်တံာ်ဒီးသးလဲာ်န့ဉ်လဲာ်တံာ်မသံတံာ်ယုးတံာ်ယာ်ဒီးတံာ်မကဆုကဆုတံာ်ဖိတံာ်လဲာ်တဖဉ်လဲာ် တံာ်သ့ဉ်ထီဉ်ခဲလကအဂီၢ်ဒီးကဆဲးဟးယာ်တံာ်သ့ဉ်ထီဉ်တဖဉ်အလိဉ်အိဉ်ဝဲအသိးန့ဉ်လီၤ. တံာ်မဘဉ်လိာ်ဖိးမံကရူာ် ဟ်ဖျါထီဉ်ဒီးမပုၤတံာ်န့ဉ်လီၤတံာ်မလဲာ်အရူၤဒိဉ်တဖဉ်အလိာ်အိဉ်ဝဲအသိး လကမလီၤတံာ်ကွီသရဉ်ဒီးပုၤကွီဖိအတံာ် ဟဲကတဲာ်ကဒါကတံာ်ပုၤဖျါဖျါန့ဉ်လီၤ.
- တံာ်လဲာ်ထီဉ်လဲာ်ထီဉ်လဲာ်မကတဲာ်ထီဉ်လိာ်ထီဉ်တံာ်န့ဉ်လီၤတံာ်ဖံးတံာ်မလဲာ် အပူၤကွံာ် ၆-၈ လါန့ဉ်ဂုၤဝဲဒဉ်ဒိဉ်မးလီၤ. ပ ကရူာ်ကဆဲးစံးဆာတံာ်လဲာ်ကျဲလဲာ်တံာ်န့ဉ်လီၤရဲဉ်ကျဲမသကိးတံာ်အပူၤ ဒီးမလဲာ်တံာ်လဲာ်ပဟ်တံာ်အရူၤဒိဉ်လဲာ်တံာ်မ တံာ်န့ဉ်လီၤတဖဉ်အဖိခိဉ် လအပဉ်ယုာ်ဒီးပပုၤကွီဖိဒီးပုၤမတော်ဖိတံာ်ပုၤဖျါဒီးတံာ်အိဉ်ဘိဉ်အိဉ်ညါတဖဉ်န့ဉ်လီၤ. ဒီး သန့ထီဉ်အသးလဲာ်တံာ်ဟ့ဉ်ကူဉ်ဟ့ဉ်ဖးလဲာ်ပုၤမတော်ဖိတဖဉ်အအိဉ်, တံာ်ကရလီၤတံာ်ဒီးသးမဲာ်ဆုကွီခဲလကလီၤ.

လကကွၢ်ပတံာ်သ့ဉ်ထီဉ်တံာ်အိဉ်ကတဲာ်ကတီၤဘဉ်ဒိးအိဉ်တဖဉ်အဂီၢ်, ဝံသးစူၤလဲာ်ကွၢ်ဖဲအံၤလကကွၢ်ဝဲအဂီၢ် -
အဲကလဲး -

<https://www.youtube.com/watch?v=F3BHa5fVa0Y>
<https://www.youtube.com/watch?v=Q1L0n6m4X7c&feature=youtu.be>

စပုဉ် -
<https://www.youtube.com/watch?v=XQ8CuqIREUw&feature=youtu.be>
<https://www.youtube.com/watch?v=IuqFuvdf-SU&feature=youtu.be>

HVAC

စဲးမလဲာ်ထီဉ်တံာ်တဖဉ်မတော်လဲာ် DCSD တံာ်သ့ဉ်ထီဉ်ခဲလကအပူၤဒီးကီၢ်ရူဉ်ကွီလီာ်ကဝီတအိဉ်ဒီးတံာ်ပတုာ်တံာ်မလဲာ်လဲာ် ယဲာ်ယဲာ်ဘဉ်န့ဉ်လီၤ.

- HVAC တံာ်ဂုၢ်တံာ်ဖိခဲလက မုာ်ဒီးဝဲတံာ်အရူၤဒိဉ်ကတံာ်လဲာ် ပတံာ်သ့ဉ်ထီဉ်တံာ်ဟးယာ်ပုၤမတော်ဖိတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. DCSD တံာ်သ့ဉ်ထီဉ်ဒီးတံာ်ဖံးတံာ်မတဖဉ်ဆဲးမတော်လကဂီၢ်လကဘါလကဘိဉ်ထီဉ်တံာ်ဒီးတံာ်မကွၢ်တံာ်မအကျဲ သန့လကမလီၤတံာ် ကီၢ်ရူဉ်ကွီလီာ်ကဝီကမန့ဉ်ခိဉ်ယာ်လဲာ်အတီၤစၤမၤစၤတံာ်သိဉ်လိာ်ဒီးတံာ်မလဲာ်မဒီးအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ. DCSD ထီထီဉ်စဲးမလဲာ်ထီဉ်တံာ်လဲာ်သးထီဉ်သးလီၤအိၤသ့ လဲာ်တံာ်မလဲာ်တံာ်ဒီးစုၤဒီးလဲာ်ကီၢ်ရူဉ် ကွီလီာ်ကဝီဒိတဘဉ်အပူၤဒ်တစီာ်တလီာ်တံာ်ဟ်ပနီဉ်နီဉ်ထီဉ်အသိးန့ဉ်တက့ၢ်. တံာ်အံၤကပျဲကီၢ်ရူဉ်ကွီလီာ်ကဝီလဲာ် ကမလဲာ်တံာ်ဘိဉ်ဘဉ်မဂုၤထီဉ်တံာ်တဖဉ်ဒီးဟးယာ်တံာ်သ့ဉ်ထီဉ်တံာ်ဖံးတံာ်မန့ဉ်လီၤ.

- လာကဖးဒီးတၢ်က့ၤစီၢ်တၢ်အရ့ၤဒိၣ်အဂၤတဖၣ်လာတၢ်အိၣ်ဖျိၣ် ပၣ်ယုၣ်ဒီးကသံၣ်ဒီးသဒါ, ကလံၤအကံၢ်အစီၤဒီးဆိၣ်ထွဲ မၤစၢပပုၤက့ၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဖၣ်အဂီၢ်, ဝံသးစူလဲၤက့ၢ်ဖဲပပုၣ်ယဲၤသန့တဖၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.

စံးဘျးဘၣ်ကဒီးန့ၢ်တဘျီလၢနအိၣ်ဒီးတၢ်ဝံသးစူဖဲပဆဲးယုၣ်က့ၢ် ဖဲတၢ်ဆၢကတီၢ်လာတၢ်တယၢ်ဆိၣ်ပၢ်စၢတသ့နီၣ်တမံၤအံၤအကတီၢ် န့ၣ်လီၤ. လၢကဆဲးမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢခံကတၢ်လၢကီၢ်ရ့ၣ်က့ၢ်လီၢ်ကဝီၤအအိၣ်အဂီၢ်, ဝံသးစူလဲၤက့ၢ် ဖဲပပုၣ်ယဲၤသန့န့ၣ် တက့ၢ်.

Mrs. Cheryl Watson-Harris

မိၢ်ပၢ်, ကမၤန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢကီၢ်ရ့ၣ်က့ၢ်လီၢ်ကဝီၤအဂီၢ်, ဝံသးစူမၤလီၤတၢ် နတၢ်ဆဲးကျၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ် ကျိၤန့ၣ်ဘၣ်ဝဲတီၢ်လၢက့ၢ်တၢ်ဆုၢ်တၢ်ကစီၣ်အဒါအပူၤန့ၣ်တက့ၢ်. ဝံသးစူဆဲးကျၢ နက့ၢ်လၢကမၤလီၤတၢ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအံၤ ချးနံၤချးသီ, ဖဲအမ့ၢ်အံၤမ့(လ)ဒီးနလီၤတဲစီၣ်ဂံၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.